
Protokół Nr  4/2012 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  20 kwietnia  2012 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
    a) zmieniająca uchwałę w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów  

budżetowych, 
b) podjęcia realizacji inwestycji „Instalacja kolektorów słonecznych w obiektach  budynku 

hotelowo - administracyjnego przy basenach sportowych i budynku hotelowego przy 
boisku lekkoatletycznym, położonych w Białogardzie przy ulicy Moniuszki ”, 

   c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012, 
d) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Białogard na lata 2012-2019. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.   

 
 

 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 13.30 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła porządek i  protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-
3(jednogłośnie).   

 
Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 
    a) zmieniająca uchwałę w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów  

budżetowych, 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  

 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
 

b) podjęcia realizacji inwestycji „Instalacja kolektorów słonecznych w obiektach  budynku 
hotelowo - administracyjnego przy basenach sportowych i budynku hotelowego przy 
boisku lekkoatletycznym, położonych w Białogardzie przy ulicy Moniuszki ”, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał  jak wygląda wykorzystanie obiektów w poszczególnych miesiącach, jakie 

jest obłożenie hoteli, zużycie wody? Radny nie rozumie argumentów projektantów, że na 
basenie nie można zrobić odpowiedniej konstrukcji  i okien trójwarstwowych. 
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Burmistrz – wyjaśnił, że  do inwestycji dokładamy 15%. Różnica na oknach byłaby niewielka. 
Jeśli chodzi o konstrukcję to można by umieścić. Skoro można na innych obiektach to na 
oświatowych nie ma sensu, bo w wakacje obiekty są zamknięte a obiekty basenowe są 
najbardziej wykorzystywane.  

S.Purol – stwierdził, że przy obniżeniu dachu trzeba zrobić odpowiednią  konstrukcję. 
Burmistrz -  odpowiedział, że aby zoptymalizować wykorzystanie solarów  należy dostosować 

miejsce na obiektach. 
W.Czurko – pytał dlaczego nachylenie dachu na basenie i na ośrodku jest inne? Środki z 

funduszu szwajcarskiego są  już przyznane. 
T.Szwed – powiedział, że cała inwestycja do zamknie się w kwocie 1 mln zł, z tego 80% 

wyniesie dofinansowanie. Radny pytał czy Burmistrz znajdzie w budżecie Miasta  150 tys. 
zł, aby nie zaciagać kredytu. 

Burmistrz – wyjaśnił, że to zapis elastyczny umożliwiający skorzystanie z taniego kredytu.  
A.Milczarek – nadmienił, że ta inwestycja nie jest w 100% bezpieczna, bo planowana była na 

basen. 
Burmistrz – odpowiedział, że skoro pierwotnie był planowany basen to w ZMiGDP jest 

pozytywna opinia i musi być dalsza aprobata specyfikacji. 
 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-2, przeciw-1, wstrzymało się-0. 
 

 
   c) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  
 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał ile było potrzeb remontowych? 
Burmistrz – odpowiedział, że były kłopoty dot. rozliczenia inwestycji drogowych. Mimo 

zapisania środków w planie finansowym  nie mogliśmy ich przekazywać. Obecnie BZN ma 
trudną sytuację, bo mieszkańcy nie płacą za mieszkania. Myśleli, że uda się podzielić 
nadwyżkę, ale zapotrzebowanie BZN na środki jest duże. Jeśli otrzyma 200 tys. zł to część 
ma przekazać dla BTBS, aby zmniejszyły się długi. 

W.Czurko – pytał czy to będzie przeznaczone na remont Warsztatów Terapii Zajęciowej? 
Burmistrz – odpowiedział, że czekamy na dokumentację celem przeniesienia Warsztatów 

Terapii Zajęciowej do Parku im. prof. Leona Mroczkiewicza.   
W.Czurko – prosił o dostarczenie materiału dotyczącego Parku im. prof. Leona 

Mroczkiewicza.  Chodzi o zachowanie zasady wydatkowania pieniędzy. 
Burmistrz – wyjaśnił, że obiekt był przedmiotem dyskusji. Były omawiane różne warianty. W 

przedmiocie nabycia nie było chętnych. Jeśli nie nastąpi zbycie nieruchomości  to będą 
starali się wykorzystać na potrzeby własne. Padła propozycja przeniesienia Warsztatów 
Terapii Zajęciowej, aby ten park ożywić i wykorzystywać. Dobrze byłoby, aby ten obiekt był 
wykorzystywany codziennie. Tam istnieje możliwość otworzenia sklepiku i toalety. Był 
opracowany projekt zagospodarowania tego terenu i we wnioskach jest zapis, aby 
wykorzystywać toalety istniejące. Zajęcia obywają się od poniedziałku do piątku a w 
weekendy może być wykorzystywany na różne imprezy. 

Sekretarz – dodała w uzupełnieniu, iż Dyrektor BZN musiał poczekać na środki finansowe, bo 
były prowadzone inwestycje drogowe. Jeszcze nie rozliczono ul. Drzymały i nie ma jeszcze 
środków. 
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Burmistrz – powiedział, że Dyrektor  WTZ stara się o  nowe pracownie z przeznaczeniem do 
wypalania w glinie i kuchenną. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3 (jednogłośnie). 
 

 
d) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Miasta Białogard na lata 2012-2019. 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  
 

Głos w dyskusji zabrali: 
S.Purol – pytał o środki na kolektory? 
Skarbnik – odpowiedziała, że nie ma zapisanych, bo będą w jednym roku zrealizowane. 
Burmistrz – dodał, że okaże się na jaki okres zostanie zaplanowane zadanie. 
 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
 
 

Ad 3 
W sprawach różnych poruszono następujące sprawy: 
S.Purol – pytał o finansowanie Parku Orła Białego? 
Burmistrz – odpowiedział, że nie ma zapisu, bonie ma podpisanej umowy. Po podpisaniu 

umowy nastąpi realizacja zadania. 
A.Milczarek – stwierdził, że w materiałach jest nieprawidłowy zapis, bo na kulturę fizyczną 

LOK miał 2 tys. zł, a nie jak zapisano 8 tys. zł. 
T.Szwed – stwierdził, że 170 tys. zł  są winni na wysypisku i w związku z zaległościami 

niedługo przestaną wywozić śmieci. 
Burmistrz – powiedział, że przetargów nie trzeba ogłaszać, gdy jest zakład komunalny. Takie 

są wytyczne Ministerstwa Ochrony Środowiska. Obecnie o wejście na rynek walczy 
kapitał włoski, Niemcy i Francuzi. 

W.Czurko – pytało termin zakończenia realizacji ul. Asnyka? 
Burmistrz – odpowiedział, że zaplanowano zakończenie  do końca lipca 2012 r. 
 
Komisja przegłosowała następujący wniosek do Burmistrza Białogardu: 

Komisja wnioskuje o przedstawienie informacji w sprawie poniesionych nakładów 
finansowych na budynek położony przy Ustroniu Miejskim 1 w Białogardzie, będący w 
zarządzie Białogardzkiego Zarządu Nieruchomości. 
Wniosek przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 
 
Ad 4 
 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz.  16.00 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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